
Zápis z mimořádného aktivu předsedu, jednatelů ZO ČSV Opava, ze dne 
17.12.2011 v Opavě.

Omluveni :místopředseda OV ČSV Opava- Jiří Onderka
                  člen OV ČSV Opava                - Ing.Vítězslav Hertl
                  člen OV ČSV Opava                -Otmar Hagen
                          ZO ČSV                            - Litultovice
                          ZO ČSV                            - Šilheřovice
                          ZO ČSV                            - Vřesina
Nepřítomní : jednatel OV ČSV Opava       - Ing. Břetislav Pravda
                          ZO ČSV                            - Hlučín

Aktiv zahájila a řídila předsedkyně OV ČSV Opava Alena Vítková

1.Předsedkyně přivítala účastníky aktivu a hosta Petra Balnára,kterému předala 
 vyznamenání RV Vzorný včelařský pracovník za jeho dlouholetou funkcionářskou práci v ZO 
Raduň a OV ČSV Opava. 

2. Poděkování ,těm kteří se podíleli na přípravě,nebo přispěli svými exponáty na včelařskou 
výstavu 30.9-2.10.2011 v Ostravě.

Členům OV ČSV Opava - Hertl,Onderka, Slanina,Hloušek,Kaller , 

ZO Stěbořice - Pavel Košec, 
ZO Neplachovice - Vyoral,Tancík,Březina, Hutař,
ZO Raduň - Zajíček,
ZO Litultovice - Musilová S,Musilová E
ZO Hrabyně - Žídek
V oblastí zlepšovatelé -přítel Bernard Pavera Kobeřice,Vladimír Novotný Bruntál

Byly vyzvány i ostatní ZO k zapojení se k přípravě teto opětovné včelařské výstavy v r..2012.

Podání informací z OVS Opava
-odevzdat vzorky na vyšetření varroázy nejpozději do 10.2.2012- kdo neodevzdá včas, po tomto 
termínu nemusí mu byt vyšetření na varroázu proplaceno.

-Kočování k plodinám v r.2012 
-při sbíraní vzorků na varroázu + mor, nak. referent zajistí zeptá se, zda bude včelař kočovat.

pokud ano zapíše tyto údaje:
-jméno příjmení,
- registrační č. včelaře,
-č.stanoviště -původního stanoviště - pro ověření zda není v ochranném pásmu moru a ověření 
výsledku moru,
-kam a s kolika včelstvy bude kočovat - pro ověření zda nebude kočovat do ochranného pásma 
moru.
-nejpozději do konce března - seznam včelařů, kteří chtějí kočovat společně s udají pošlete Ing. 
Kallerovi
Tento hromadný seznam se na OVS  zkontroluje a potvrdí



Prodej medu:
-pokud je včelařem přímému spotřebiteli /ze stanoviště, místa bydliště / nemusí mít včelař vyšetření 
na mor
-pokud včelař uvádí med do oběhu  /tržnice, výkup medu, obchod / musí včelař mít vyšetření na 
mor - platné vyšetření na mor včelstev na ten rok
-od nového roku bude v platnosti -kdo bude uvádět med na trh bude muset se zaregistrovat na OVÚ

3.Podání informací z RV  
-odstoupení předsedy  ČSV Ing. Josefa Mandíka k 31.12.2011

- před volbou předsedy svazu,ukončí činnost a s funkcí odstoupí PRV

- zastupujícím předsedou je Mgr. Václav Sciskala

-nezdanitelná částka z příjmu fyz.osob se zvyšuje z 20 na 30 tisíc Kč. - do 60 ti včelstev není 
povinnost podávat daňové přiznání 

- pokračující program na zvýšení spotřeby medu v r. 2010 bylo uvolněno 6 mil korun ze SPF,svaz 
se stal plátcem DPH,bylo nutno doplatit tuto daň zhruba 5 mil korun. 
RV odhlasoval zaplacení teto daně opět ze SPF.
Hospodaření SPF:
-r. 2010-příjem 3000415 vyd.8000063- 6000000 projekt propagace med-zůst.1300826Kč. 
-r.2011- příjem 300627  vyd. 200509- zůst.14000944 - DPH - 5000000- zůst. zhruba 9000000 Kč.

čerpání ze SPF
-124 žádostí vyřízeno
-7 zamítnuto
-2 byly podány neúplně

-dotace pro neziskové organizace - v r.2005 - 2008 na vzdělávání -učiliště Nasavrky - částka 
kolem 9mil.korun nebyla po zučtování dotací vrácena,jako zůstatek na ZIF. Byla uložená jako 
peníze svazu na účtě školy. Svazu hrozí správní pokuta ve výši teto částky.

-Mgr. Sojka byl odvolán ze SR školy v Nasavrkách

-Zpráva UKRK 

-Zpráva o činnosti EK leden 2011- říjen 2011

- Sekretariát - požadavek p. Prchlíkové - na složenky, nebo převody z banky uvádějte v poznámce 
účel platby.

4.Okresní výbor ČSV Opava,navrhuje kandidáta Mgr.Václava Sciskalu do 
funkce předsedy svazu.

- návrh na jiného kandidáta přítomnými zástupci ZO nebyl podán

-hlasování o podaném návrhu OV ČSV Opava -byl přijat všemi přítomnými zástupci 
jednomyslně

-na základě hlasování předsedkyně OO ČSV Opava Alena Vítková odešle návrh tohoto 
kandidáta v písemné podobě na sekretariát ČSV v Praze do 30.12.2011



5.Seznámení s dotacemi Moravskoslezského kraje pro r.2012

6.Plán akcí OV ČSV Opava na r.2012
-aktiv pro funkcionáře ZO nejméně 2x ročně

-soustavná aktivní spolupráce s OVS MVDr. Cihlářovou

- podpora ZO a podílení se na propagaci včelařů v okrese Opava

-nadále se podílet pořadáním včelařské výstavy v Ostravě s ostatními okresy v 
Moravskoslezském kraj
-v rámci KKV spolupracovat s KÚ Moravskoslezského kraje

-v březnu 2012 uspořádání semináře pro předsedy,jednatelé,nak.referenty a důvěrníky v ZO. 
Přednáška zaměřená na zásady tlumení varroázy v průběhu roku,zvláště v létě a podletí.

-OV navrhuje zprostředkování dne výkupu vosku - pokud budou mít včelaři a ZO zájem - 
jednotlivé ZO zjistí zájem u včelařů
-
OV dává návrh na uspořádání zájezdu,na včelařskou výstavu a Mezinárodní konferenci 
zlepšovatelů v Trenčíně - Trenčín Expo Centrum 27.-28.10.2012 v rámci výstava ZAHRADA 
2012

7.Místopředseda OV ČSV Opava Jiří Onderka vytváří vlastní veb. stránky pro 
naší OO Opava
-kontakt ondas@email.cz
-každá ZO zde nalezne ne jenom kontakty na funkcionáře OV ČSV a informace OV ČSV, ale 
také kontakty na funkcionáře  ZO ČSV v opavského okrese a také krátkou legendu 
jednotlivých ZO. 
Dále zde také budou mocí přispívat svými fotografiemi z akcí, či písemnými příspěvky, přes 
administrátora stánek.

-souhlas funkcionářů ZO s uveřejněním jejich jména, tel. a emailové adresy -přítomní 
funkcionáři souhlasili.

- kontakt v ZO - předseda, jednatel,nák. referent -odeslat na  ondas@email.cz

-představení ZO - dodá každá ZO co nejdříve- odeslat na ondas@email.cz

-podání návrhu co by jste na těchto stránkách chtěli najít  - na email ondas@email.cz

8.Zpráva jednatele - nebyla dodána

9.Zpráva nak referenta Ing.Kallera 
- aktuální seznámení z nákazovou  situací mor včelího plodu na základě nařízení KVS
-systém objednávek a distribuce léčiv pro r.2012

10.Zpráva pokladníka Ing.Slaniny 
-hospodaření OO ČSV Opava r 2011 ještě pro letošní rok není uzavřeno
-žádná ZO ČSV nemá nedoplatky vůči OO ČSV Opava



11.Návrhy a připomínky
-přítel Golka - upozornil, že co druhý rok  se má provádět kontrola aerosolového vyvíječe /školený 
kontrolor je přítel Solný z Podvihova /.
Dále upozornil na soustavné nedostatky v počítačové evidenci a podotkl , že data zpracovaná 
jednatelem v ZO nejsou jeho soukromým majetkem.

-přítel Řezník - v časopise včelařství již nejsou zveřejňované akce ZO,na zaslaný dotaz na důvod 
redaktor Karoch ani neodpověděl 

-přítel Tancík - v časopise včelařství pod zveřejněnými články chybí zpětný kontakt na autora ,také 
nedostal od šefredaktora žádnou odpověď.

Předsedkyně  na RV vznese tyto dotazy u předsedy redakční rady.

Zprávu vypracovala Alena Vítková                                                         19.12.2011 v Opavě


